
Fætten-skogen på Ørin – trues igjen 

Skogen på Fætten sees stadig på som mulig utvidelsesareal for industri, selv om bare ca 250 

dekar er igjen etter at 200 dekar skog og mark er blitt regulert til industri og forretning siden 

2003. 

I Venstre mener vi at gjenværende skog må bestå som en grense mot industriområdet.  Vi er 

derfor uenig i forslaget fra formannskapet hvor det bl.a. står: ”Det er svært lite ledig 

næringsareal i Verdal industripark.  Parken må utvides. På kort sikt må dette skje sørover”. 

Vi har et stort areal på Ørin Nord som er hovedressursen med hensyn til arealutvidelse for 

industri.  Når skal vi stoppe å se sørover og begynne å se på skogen som en viktig verdi både 

for de som bor i området og for andre som bruker skogen til rekreasjon?   Grønne lunger er 

viktige for trivsel og for folkehelsa. 

Venstre vil derfor fremme et eget forslag i kommunestyret hvor det pekes på behovet for en 

samlet oversikt over ledige arealer.  I en slik oversikt vil arealene på Ørin Nord utgjøre 

brorparten.   I tillegg må en se på mulig fortetting på området, vurdere om det er en løsning 

med noen felles parkeringsplasser, utrede bruk av skogen mot E6 og ikke minst øve press på 

NTE for å gjøre noe med høyspentlinjen som går igjennom området og binder opp viktige 

industriarealer. 

Det må også vurderes om det er andre areal som egner seg til næringsvirksomhet innenfor 

kommunens nåværende grenser.  Før en konkluderer med at Fætten-skogen er eneste 

reserveareal på kort sikt, må en også ta seg tid til å få vurdert  om det er andre ledige areal i 

en eventuell sammenslått kommune. 
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